
 

Petanque 

Referat bestyrelsesmøde d. 10. maj 2022 

 

Tilstede:  Jan, Claus, Albert, Birthe, Finn. 

 

Dagsorden: 1. Godkendelse af referat af sidste møde 

  2. Nyt fra formanden 

  3. Nyt fra kassereren 

  4. Runde 

  5. Næste møde 

Ad.1.  Referat godkendt 

Ad.2.  Ang: Svedala lørdag d. 18. juni 

                                         Jan vil rykke for antal pers. fra Svedala. 

                                         Har ikke hørt fra Uffe vedr: Frokost. 

                                         Bestyrelsen talte om sild + smørrebrød + ostebord. 

Kage til kaffen om eftermiddagen, og vi skal finde 
en ting til præmie, de kan få 

14. juni skovtur til Flynderupgård. 

                                         Der tales nærmere om turen 

4. juli DGI formiddagspetanque på hjemmebane. 

                                          Jan sender indbydelse du til naboklubberne, når vi  

kommer nærmere dagen. 

                                         Finn kan passe baren. 

Jacob kan arrangere ølsmagning, hvor vi selv skal 
servere mad. Foreslået datoer, fredag d. 14/28 
oktober, alternativt 13/27 oktober. 

Nøglestatus: 

Vi ønsker en ekstra nøgle, så vi alle kan komme ud 
på kontoret, til vores skab. Nøglen kan hænge 
sammen med de andre fællesnøgler i vores skab. 



Jan ønskede en selvstændig nøgle til vort skab i 
kontoret. 

Jan taler med Stig 

FU – møder: 

                                         Aftalt at Finn, hvis det øvrige FU tillader, repræsen- 

            terer petanque, er der i forvejen. Jan kommer hvis 

                                        særlige punkter. Stig er med, hvis Klubhusforhold 

                                        er på dagsordenen. 

                  16 juli: Singlemesterskab med grillfest. 

                                       Aftales med festkomiteen. 

                                         Petanque får omtale i Ishøj Nyt også et par billeder. 

Vi talte om vinpræmier til vinspil og 
klubmesterskab. De skalholdes pårimeligt niveau, 
evt. anden leverandør. Jan taler med Carsten. 

                                        Vedr.: Bestyrelsesmiddag udsat til efteråret. 

AD.4.                              Finn fortalte at det går godt med forberedelserne til 

                                        100 år’s Jubilæumsfesten lørdag 14. maj. 

Det var en fantastisk flot reception i går mandag d. 
9. maj. 

Der skal kigges på regnskabet derefter om 
afdelingerneskal betale noget tilskud. 

                                        Næste møde onsdag d. 29. juni. 

 

Ref: Claus 

 

 

 

 

 

 

 


